
  

 

Verslag MR Eligant 
 

Datum vergadering:  27 november 2023 

Aanwezig:  Daan Boonman (doc), Arnold van Gessel (SL), Heleen Kleinheerenbrink (doc), 

Nadine Kuipers (SL), Suzanne de Roos (ll), Martin de Smit (doc/vz), Martine 

Stiphout-Visser (ouder), Esther Velner (doc), Floor Velzer (ll), Gijs Wasseveld 

(doc), Riet van der Wenden (oop/not) 

Afwezig mk:  Esther Faber, Berber Oldenbeuving 

 

 Onderwerp Actie 

1. Welkom   

2. Agenda  

Punt 6 op de agenda wordt gewijzigd: ‘eerste concept leerlingstatuut’ 

(volgende vergadering op de agenda) wordt vervangen door ‘concept 

vakantierooster 24-25’ 

 

Verslag en actie- en besluitenlijst 

Bijlage: verslag en actie- en besluitenlijst 23 oktober 2023 

Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

 

 

 

Vastgesteld 

3. Begroting en meerjarenbegroting 
In een aparte bijeenkomst is de begroting besproken en uitgelegd door 
Gert Teunissen. Vragen vanuit de MR zijn per mail teruggekoppeld. MR 
geeft een positief advies.  
De begroting komt nog eenmaal in geconsolideerde vorm terug naar de 
MR. 

Positief advies 

4. Toelatingsbeleid 24-25 
Arnold licht het beleid toe rondom zij-instroom en waarom we in principe 
geen leerlingen aannemen die gedoubleerd hebben. De reden hiervoor 
ligt in onze ervaring: als een leerling op een andere school gedoubleerd 
is, blijkt er vaak meer aan de hand dan alleen geen goede cijfers. 
Daarnaast is dan de overstap naar een heel nieuw concept vaak (te) 
groot. Uiteraard wordt er na gesprek wel eens afgeweken van deze regel. 
Toelatingsbeleid maak je als school zelf. In het Zutphense zijn er 
onderling wel afspraken gemaakt dat er in principe geen tussentijdse 
overstap mogelijk is.  
 
Na een paar tekstuele aanpassingen stemt de MR in met het 
toelatingsbeleid 24-25. 

Ingestemd 

5. Wijziging PTA  
Het betreft een wijziging voor het vak informatica en het gebruik van 
enkele codes in het PTA. De examencommissie heeft positief advies 
gegeven; de MR volgt hierin de examencommissie. 

Ingestemd 

6. 
 
 

Concept vakantierooster 24-25 
De Zutphense rectoren hebben gesproken over de gewenste tweeweekse 
meivakantie. In dit voorstel betreft het week 17 en 18. Omdat in week 19 
CE1 begint, is het wenselijk om de examenleerlingen (in heel Zutphen) in 
die week examentraining aan te bieden. Er wordt gekeken of dit met 

Ter informatie 



  

eigen docenten kan of dat we inhuren. Ook voor dit examenjaar is 
examentraining zinvol. Wordt meegenomen. 
 
De herfstvakantie staat in dit voorstel negen weken na de zomervakantie 
(week 44). Dat is een lange periode. Er wordt contact gezocht met 
basisscholen wanneer zij de herfstvakantie plannen.  
 
Over de inzet van roostervrije dagen voor leerlingen na of voor de 
zomervakantie wordt nog gedacht. 

7. Mededelingen directie 
a. Na een sollicitatieronde zijn er twee nieuwe 

vertrouwenspersonen benoemd: Annemieke ter Maat en Lisa 
Wijnen. De verdeling man/vrouw is hiermee gelijk (2/2) en ook is 
de hele week nu bezet. De MR gaat akkoord met deze 
benoemingen.  

b. De organisatie voor de reünies Baudartius en Stedelijk (350 jaar!) 
is in volle gang.  

 
 
 
Akkoord 

8. Mededelingen GMR 
Geen mededelingen: de eerste vergadering is over 2 weken. 

Ter informatie 

9. Kort vragenrondje aan directie 
a. Stand van zaken verbouwing  

- Pauzeplekken leerlingen. Na verbouwing en nieuwe inrichting 
van de Kleine beer zijn er hier 80 plekken. De Grote beer 
wordt nog aangepakt. Er worden her en der bankjes 
geplaatst zodat er voldoende pauzeplekken zijn. 
Pauzeplekken personeel: te weinig als iedereen er is en 
daardoor dan ook te rumoerig; mensen zoeken eigen plekjes. 
Samen nadenken over gebruik van bepaalde (werk)ruimtes. 

b. Smerige docenten(dames)toiletten. Dit is besproken met 
schoonmaak; er wordt een schoonmaakplan opgesteld. 
Daarnaast wordt Sabine gevraagd overdag de toiletten extra 
schoon te maken. 

Ter informatie 

10. Jaarverslag DR Eligant 
Bijlage: jaarverslag 
Jaarverslag Eligant wordt vastgesteld. Jaarverslag Baudartius mist nog.  

Vastgesteld/ 
Jan aanleveren 
BC 

11. Rondvraag 
- Vraag: de 1e pauze voelt te kort, terwijl de 2e pauze te lang is. 

Kan dit 2 x 20 minuten worden?  
Antwoord: dit had te maken met aansluiting lestijden BC/HS; 
volgend jaar speelt dit niet meer. 

- Vraag: leerlingen die tussentijds vertrekken zie je in sommige 
gevallen al jaren aankomen, kunnen we dit niet eerder 
oppakken?  
Antwoord: goed om hier verder over na te denken. 

- Vraag: hebben we een commissie vieringen/identiteit? 
Antwoord: nee, er is momenteel geen werkgroep. Komen we 
volgende keer op terug. 

- Vraag: komt er een lustrumfeest volgend schooljaar? 
Geïntegreerd binnen de reüniecommissie?  
Antwoord: hier zijn op dit moment (nog) geen plannen voor. 

 



  

- Vraag vanuit de leerlingen: Is het mogelijk dat er een 
toetsweek in het najaar komt voor andere klassen? 
Leerlingen lopen ertegenaan dat afrondingsmomenten van 
modules vaak in dezelfde week zijn. Hierdoor ervaren ze veel 
werkdruk omdat ze naast het leren voor de toetsen ook nog 
naar lessen moeten, met als gevolg dat ze bij een belangrijke 
toets andere vakken laten versloffen.  
Arnold neemt dit punt mee. 

 

 


